
Zápisnica 

zo zasadnutia komisie školstva, mládeže a športu zo dňa 16.2.2023 

    

   Zasadnutie otvoril a viedol predseda komisie Mgr. Ján Várady : 

1. Školy v zriaďovateľskej pôsobnosti -  3. ZŠ správa ohľadom  problematiky dokončenia 

rekonštrukcie objektu a vyučovacieho procesu 

2. Správa o činnosti  žiackych  futbalových tried na 6. ZŠ  

3. Správa riaditeľky MŠ na ul. F. Kráľa ohľadom potrieb MŠ 

4. Rôzne 

Účasť na zasadnutí: podľa prezenčnej listiny členovia komisie.  

Program zasadnutia komisie schválený všetkým prítomnými členmi. 

 
R O K O V A N I E 

 

1. Školy v zriaďovateľskej pôsobnosti -  3. ZŠ správa ohľadom  problematiky 

dokončenia rekonštrukcie objektu a vyučovacieho procesu – PaedDr. Marek Novák, 

riaditeľ školy 

Riaditeľ 3. ZŠ oboznámil členov komisie s počtom žiakov školy: 519, Počet tried: 28, 
Podrobnejšie informácie: Elokované pracovisko ZŠ, Mlynská: 12 tried, z toho: 2 nulté ročníky, 
1 špeciálna trieda, 9 bežných tried, ZŠ, Moskovská: 16 tried, z toho: 4 špeciálne triedy, 12 
bežných tried. Z celkového počtu žiakov: 519, Prospelo: 392, Neprospelo: 83, Nehodnotených: 
44.Neprospievajúci žiaci pochádzajú z marginalizovaných rómskych komunít - osada na 
Mlynskej ulici, ich príprava na vyučovanie nie je žiadna, zanedbávajú školskú dochádzku, o čom 
pravidelne informujeme príslušné inštitúcie.  Projekty, do ktorých je škola zapojená, ich 
zameranie, stručná charakteristika:  Dlhodobé: Zelená škola, Škola priateľská deťom – Unicef, 
Pomáhajúce profesie v edukácii detí a žiakov – MPC, Spolu múdrejší 2, Spolu múdrejší 3, 
Školský digitálny koordinátor – MŠVVaŠ.   Krátkodobé:  V školskom roku 2021/2022 boli školou 
vypracované projekty: Ovocný sad - Tesco projekt na výsadbu ovocného sadu, Snoezelen ako 
liek pre dušu i telo - projekt nadácie VSE na zriadenie relaxačnej miestnosti Snoezelen. Fasáda 
školy je v havarijnom stave. Je odutá a opadáva. Pre tento stav nie je možné používať zadný 
vchod školy, pretože fasáda opadáva práve nad týmto vchodom, čím ohrozuje osoby 
vstupujúce do budovy. Na 3. podlaží sú sociálne zariadenia, v ktorých je nutná rekonštrukcia a 
rozvody elektriny sú pôvodné (okrem počítačovej učebne). Škola má primerané množstvo 
učebných pomôcok, napriek tomu je potrebná ich modernizácia. Škola má málo výpočtovej 
techniky. Škola má kmeňové triedy, odborné učebne (matematiky, fyziky, chémie, biológie, 
geografie - dejepisu, hudobnej výchovy, informatiky, jazykovú učebňu, dielňu). Telocvičňa je v 
havarijnom stave, parkety sú vyduté. Stav sa zhoršuje pri daždivom a vlhkom počasí. Školská 
jedáleň je zrejme bez vodorovnej izolácie, pretože steny v interiéri sú zavlhnuté až do výšky 
1,5 m. Volejbalové ihrisko a bežecká dráha je husto prerastená trávou, vyžaduje kompletnú 
rekonštrukciu a atletická dráha sa vôbec nedá využívať na atletické cvičenie. Na Elokovanom 
pracovisku na Mlynskej ulici nie je možné realizovať výučbu telesnej a športovej výchovy v 



zimných mesiacoch a v prípade nepriaznivého počasia, pretože tam nie je telocvičňa ani iný 
priestor, ktorý by vyhovoval športovej príprave. Chýbajú odborné učebne, učebne jazykov, IKT 
učebne, čo spôsobuje značné problémy pri delení žiakov na skupiny. Škola prenajíma priestory 
Materskej škole, Mlynská, Michalovce, v dôsledku čoho sa znížil počet učební a prevádzka 
školy sa musí realizovať v dvojzmennej prevádzke. 

Na základe vyššie uvedeného komisia školstva, mládeže a športu odporúča: 

1./ vedeniu Mesta Michalovce zaoberať sa požiadavkou na odstránenie dvojzmennej 
prevádzky na detašovanom pracovisku na Mlynskej ulici. 

2./ vedeniu Mesta Michalovce odvodnenie telocvične a školskej jedálne. Taktiež odporúča  
uskutočnenie rekonštrukcie elektrických rozvodov a sociálneho zariadenia na 3 podlaží 
a dokončenie fasády školy z bočnej strany. 

2. Správa o činnosti  žiackych  futbalových tried na 6. ZŠ – Mgr. Jaroslav Dardaj  

     Športové triedy navštevuje spolu 240 žiakov. 5. ročník 22 žiakov, 6. ročník 28 žiakov, 7. 

ročník 25 žiakov, 8 ročník 28 žiakov, 9. ročník 25 žiakov. Športová  trieda sa od klasickej triedy 

odlišuje upraveným rozvrhom, kódexom /prospech, správanie, dochádzka, pravidelný tréning, 

sústredenie, reprezentácia školy/, športové testovanie – polrok a koniec školského roka 

a športovou prípravou. Športová príprava je prepojená s popoludňajšou činnosťou – klub, 

MFK. Využívané priestory – ihrisko na ZŠ veľká umelá tráva, ihrisko ZŠ malá umelá tráva, 

telocvičňa, plážové ihrisko, ihrisko MFK, posilňovňa Reactive.  Personálne zabezpečenie: 

učitelia v rámci úväzku a šéftrenér najmä pre 8 -9 ročník. Súťaže, ktorých sa žiaci zúčastňujú: 

žiaci 8. a 9. ročník – 1.LSŽ sk. Východ U15, žiaci 7 -8  ročník – 1.LSŽ sk. Východ U14, žiaci 6 – 7 

ročník – 1.LMŽ sk. Východ U13, žiaci 5 – 6 ročník – 1.LMŽ sk. Východ U12. Momentálny 

nedostatok vidno 

Ing. Stričik poukázal na nepriaznivý zdravotný dopad, využívaním umelého trávnika. 

- V letných mesiacoch využívanie ihrísk v okolí – Petrovce, Topoľany, Močarany. 

Ing. Stričik – Skúsiť využiť spoluprácu s 3. ZŠ na tréning hráčov, nakoľko by sa znížili cestovné 

náklady a pomohlo by sa tejto ZŠ.   

Komisia školstva, mládeže a športu odporúča: Vedeniu Mesta Michalovce, aby vyšli v ústrety 

žiakom športových tried a cenovo mali títo žiaci zľavu 40 – 50% v rámci ich regenerácie 

/plaváreň, sauna/. 

 

3. Správa riaditeľky MŠ na ul. F. Kráľa ohľadom potrieb MŠ – Bc Erika Zaffová, 

riaditeľka MŠ 

     Materská škola na ul. F. Kráľa má 123 detí v 6-tich triedach. Areál MŠ je pomerne veľký a má 

3 budovy. V materskej škole pracuje 13 učiteliek. Hlavným problémom tejto MŠ je strecha, 

ktorá pomerne často zateká. Ďalším problémom je vysoká teplota v triedach v letných 

mesiacoch. Deti v popoludňajších hodinách spia pri teplote 32 stupňov Celzia. Vedúca školskej 

jedálne poukazuje na nevyhnutnú potrebu konvektomatu v kuchyni MŠ a taktiež slabý 



odsávací systém, ktorý nepostačuje, z pár pri varení sa tvoria plesne. MŠ nemá vlastnú malú 

telocvičňu, ktorú by mohli využívať pri športových aktivitách a aj ako spoločenskú miestnosť, 

pri akciách pre rodičov. 

Na základe vyššie uvedeného komisia školstva, mládeže a športu odporúča: 

1./ Vedeniu Mesta Michalovce, aby pri rekonštrukcii 2. MŠ sa zamerali na výmenu strechy za 

sedlovú  strechu s termoizoláciou.  

2./ Vedeniu Mesta Michalovce, aby zvážili inštaláciu vonkajších roliet, výmenu starého 

nábytku a vybavenia tried. 

3./ Vedeniu Mesta spoluprácu s podnikmi a závodmi na území Mesta Michalovce. 

 

4. Rôzne 

Mgr. Radmila Hajdúková – vyjadrila nespokojnosť  v mene komisie školstva, mládeže a športu 

na adresu Rady športových klubov v komunikácii s Olympijským klubom a doporučuje 

zlepšenie spolupráce medzi nimi.  

 

    Predseda komisie poďakoval všetkým prítomným za živú diskusiu a aktívnu účasť na 
rokovaní. Komisia sa najbližšie stretne na svojom rokovaní dňa 16.03.2022. 
 
 
 

 
 

 

                                                                                                            Mgr. Ján Várady 

                                                                                                           predseda komisie  

 

 


